
Jaarverslag 2022 ChristenUnie Ermelo 

 

Het jaar 2022 stond in het teken van verkiezingen: de gemeenteraadsverkiezingen vonden plaats op 

16 maart en gelukkig konden bijeenkomsten in 2022 weer fysiek plaatsvinden.  

 

Leden 

In mei en november vonden de ledenvergaderingen van afdeling Ermelo plaats.  

Uiteraard stond de vergadering van mei in het teken van de verkiezingsresultaten en coalitievorming. 

Van de ongeveer 200 leden nemen er gemiddeld 15 aanwezig in de ledenvergaderingen. Naast deze 

geregeld formele bijeenkomsten vond er ook enkele keren afstemming plaats over meer actuele 

zaken, waaronder de coalitievorming. En leden weten bestuur en fractie ook te vinden via email of 

telefoon met hun vragen, standpunten of adviezen.  

 

Bestuur 

Het bestuur heeft in 2022 een andere samenstelling gekregen: Liesbeth Urbach werd gekozen als 

raadslid en heeft het stokje als penningmeester over kunnen dragen aan Theo Hettema. In de zomer 

werd Kees Hofman benaderd om de fractie te versterken met als gevolg dat hij in het najaar het 

bestuur verliet. Sieds Elze Sennema bleef in de veranderende omstandigheden trouw de rol van 

voorzitter van het afdelingsbestuur vervullen. Het vinden van leden, die beschikbaar zijn voor een rol 

in het bestuur, blijkt een moeizaam proces. Stabiliteit in de bezetting van het bestuur maakt het 

bestuur effectiever in de bijdrage aan de afdeling van de ChristenUnie in Ermelo. 

 

Fractie 

De fractie wijzigde in 2022 enkele keren van samenstelling. In de eerste plaats werden Ronald van 

Veen en Liesbeth Urbach met voorkeursstemmen gekozen in de gemeenteraad. Dick Tillema bleef als 

nummer drie van de lijst aan als raadslid. Helaas kon de ChristenUnie de restzetel uit 2018 niet 

vasthouden. Door de verkiezingsuitslag kwam coalitievorming in beeld: CDA als grootste partij en 

nieuwkomer 1Ermelo vroegen ChristenUnie om te onderhandelen over een coalitieakkoord. 

Uitkomst was een hybride akkoord, waarin een aantal afspraken werden gemaakt en waarin ruimte 

werd gegeven aan de raad om afspraken te maken rond een aantal thema’s. Ronald van Veen werd 

op 1 juni wethouder namens de partij, met uiteraard zijn geliefde ‘groen’ in de portefeuille. Daarmee 

kwam er ruimte voor Jos van de Deure om terug te keren als raadslid; Jos nam enthousiast plaats in 

de fractie. Iwan van den Broek bleef actief als fractievertegenwoordiger en zo was er een stabiele en 

ervaren fractie paraat om de positie als coalitiepartij vorm te geven. Een gevolg van het 

‘doorschuiven’ én van de stevige vernieuwing van zowel raad als coalitie, was wel dat er veel op het 

bordje van de fractie kwam te liggen en daarom kwam Kees Hofman naast Iwan als 

fractievertegenwoordiger aansluiten. Ook Bernard Jaspers Faijer bleef aan om vanuit zijn positie als 

fractievolger de fractie te ondersteunen. Naast de vele inhoudelijke politieke onderwerpen kwamen 

er regelmatig gasten in het fractieoverleg, gingen fractieleden op bezoek bij betrokkenen bij diverse 

onderwerpen, werd een fractiereglement vastgesteld, gingen Iwan en Kees naar de ChristenUnie-

cursus ‘warmlopen voor de raad’. 



Het hele jaar door blijven fractie, bestuur en ook Ronald als wethouder goed afgestemd. Vanaf de 

aanloop naar de verkiezingen, tijdens de coalitiebesprekingen. In de politieke arena van actuele 

ontwikkelingen en slepende kwesties houden we het vizier op de toekomst: we benoemen de stip op 

de horizon en bespreken de stappen van vandaag en morgen. 

Gemeenteraadsverkiezingen 

In het jaarverslag van 2021 valt te lezen hoe diverse commissie werden samengesteld en hun taken 

oppakten om te komen tot een kandidatenlijst en een campagneplan. De diverse traditionele –  en 

ludieke acties werden gevoerd rond prachtig uitgevoerde programmaboekjes, folders en waaiers 

waarin de speerpunten werden verwoord en verbeeld. In de financiële verslaglegging is te zien dat 

de ledenvergadering enthousiast hebben aangeraden om budget effectief in te zetten en dat het 

advies is opgevolgd. Aan het eind van het jaar 2022 blijkt onze afdeling financieel nog fit te zijn. 

 

Conclusie 

Het bestuur komt tot de slotsom dat we in 2022 gezegend zijn met een stabiele situatie in de fractie 

is, een verrassende uitkomst van de verkiezingen, een stevige invloed op politieke ontwikkelingen en 

een stevige steun van leden, die trouw zijn aan de ChristenUnie. 

 


